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Abstract (en)
The crane has an upper structure (4) rotatable around a vertical axis (3), a jib (5) connected to luff around a horizontal axis (6), a luffing device
(8-10) for the luffing up and down of the jib, and an operating ballast (7) to counteract the moment of the jib. An erection sub-frame (11) is fastened
on the upper structure and/or on the operating ballast, projecting rearwards, and is connected to an erection ballast (16) to assist in the erecting of
the jib. The erection sub-frame has means of connection (14) for the attachment of a mobile crane as ballast.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft einen Kran mit einem um eine aufrechte Achse (3) drehbaren Oberwagen (4), einem am Oberwagen (4) um
eine horizontale Achse (6) wippbar angelenkten Ausleger (5), einer Wippvorrichtung (8,9,10) zum Auf- und Abwippen des Auslegers (5) sowie
einem dem Moment des Auslegers (5) entgegenwirkenden Betriebsballast (7) Erfindungsgemäß zeichnet sich der Kran dadurch aus, dass ein
Aufrichtehilfsrahmen (11) vorgesehen ist, der an dem Oberwagen (4) und/oder dem Betriebsballast (7) nach hinten auskragend befestigbar und mit
einem Aufrichtehilfsballast (16) für das Aufrichten des Auslegers (5) verbindbar ist. <IMAGE>
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